Many countries have 'national service', where young adults must join the army, navy or air force for a certain period of time after leaving school. Some countries, however, have recently stopped national service.

	Personally, I am against the idea of national service.
	Лично я против идеи службы в армии.

	First of all, service in the army should be voluntary, otherwise it violates basic human freedoms that most progressive countries fight to maintain.
	Прежде всего, служба в армии должна быть добровольной, иначе она нарушает основные человеческие свободы, за которые борются большинство прогрессивных стран.

	Secondly, having a professional army is actually cheaper for a country’s economy as well as be more efficient.
	Во-вторых, наличие профессиональной армии на самом деле дешевле для экономики страны, а также более эффективно.

	For instance, these countries do not have to spend a lot of resources on training new soldiers.
	Например, этим странам не нужно тратить много ресурсов на подготовку новых солдат.

	Instead, they can have professionals, people who chose this as their job to protect their country.
	Вместо этого у них могут быть профессионалы, люди, которые выбрали это в качестве своей работы - защищать свою страну.

	They will be much more motivated and experienced.
	Они будут гораздо более мотивированными и опытными.
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